
La MAT, necessitats d'energia i canvis

Durant el parlament que va fer aquest dimar ts a Bescan�, en la inauguraci� de la nova subestaci� de la MAT,

l'alcalde de la poblaci�, Xavier Soy, va recordar que gr�cies al di�leg entre el seu Ajuntament i Red El�ctrica

s'havien pogut fer impor tants millores en el projecte. Moments abans, el president de la Generalitat, Ar tur Mas,

va apelálar al sentit com� i de pa�s perqu� es pugui enllestir el projecte. Justament, si una cosa ha canviat en els

catorze anys que han transcorregut des de l'inici de la tramitaci� de la MAT �s que s'ha passat de la prepot�ncia

inicial dels promotors del projecte al di�leg, m�s o menys volgut, per� tamb� for�at per les protestes, amb el

territori. I aquest �s un fet clau perqu� la MAT s'acabi construint en la seva totalitat i perqu� els arguments al seu

favor Ðque, de fet, han sigut m�ltiples, variats i canviantsÐ siguin cre�bles al m�xim. �s com all� que no agrada a

ning�, per� que, si s'ha de fer, es faci al m�xim de b�.
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